
Protokół Nr V/19

z V sesji Rady Miasta Piły,

która odbyła się 26 lutego 2019 r. w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz. 12:00 – 16:35)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady V sesji Rady Miasta Piły otworzyła Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta

Piły.

Przewodnicząca Rady odczytała tekst w sprawie obowiązku informacyjnego dotyczącego

ochrony danych osobowych:  “W związku z faktem, że podczas transmisji  i  utrwalania za

pomocą urządzeń rejestrujących obrazu i dźwięku obrad sesji Rady Miasta Piły ma miejsce

przetwarzanie  danych  osobowych  osób  uczestniczących  w  obradach  sesji  w  postaci  ich

wizerunku,  barwy  głosu  i  innych  danych  ujawnionych  przez  rozmówców,  uprzejmie

informuję, że obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez:

 wyemitowanie przed rozpoczęciem każdej sesji  Rady Miasta Piły planszy z treścią

klauzuli obowiązku informacyjnego,

 wywieszenie  treści  klauzuli  obowiązku  informacyjnego  na  drzwiach  wejściowych

lokalu, w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły.

Prosimy,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły

zapoznała się z treścią informacji”.

Przewodnicząca stwierdziła, że na sali jest quorum - obecnych było 22 radnych (nieobecna

była  radna  Teresa  Kasior)  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał  oraz

powitała przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do

protokołu.

Przewodnicząca Maria Kubica powiedziała, że zgodnie z pismem Prezydenta Miasta Piły

z 26 lutego br.,  prosi  o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej  sesji  w punkcie 13.
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projektu uchwały  Rady Miasta  Piły  zmieniającej  uchwałę  Nr X/148/15 Rady Miasta  Piły

z dnia 25 sierpnia 2015 r. w sprawie przystąpienia Gminy Piła do Stowarzyszenia Lokalna

Grupa Działania “Krajna nad Notecią” - druk nr 77.

Radna Gabriela  Milska zgłosiła  wniosek o  uczczenie  pamięci  zmarłego  niedawno Jana

Olszewskiego.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu do porządku obrad:

Radni  zagłosowali  za  wprowadzeniem  punktu  21  głosami  „za”,  przy  1  głosie

„wstrzymującym się”.

Głosowanie ws. wniosku radnej Milskiej:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 20 głosami „za”.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły poprosiła  wszystkich  zebranych  o  uczczenie  minutą

ciszy pamięci zmarłego niedawno Jana Olszewskiego.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach

pomiędzy IV a V sesją Rady Miasta Piły - druk nr 71.

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 66.

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2019-2029 - druk nr 74.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. -

druk nr 75.

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie

długoterminowej pożyczki - druk nr 76.
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7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów

najmu - druk nr 65.

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały w sprawie „Aktualizacji

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Piła" - druk nr 67.

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta

Piły w 2019 roku - druk nr 68.

10. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy - druk nr 69.

11. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów -

druk nr 70.

12. Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt

osoby przyjętej do Działu Opieki nad Osobami Nietrzeźwymi Ośrodka Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile - druk nr 73.

13. Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr X/148/15 Rady Miasta

Piły z dnia 25 sierpnia 2015 r. w sprawie przystąpienia Gminy Piła do Stowarzyszenia

Lokalna Grupa Działania “Krajna nad Notecią” - druk nr 77.

14. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 72.

15. Wolne głosy, wnioski i informacje.

16. Zamknięcie obrad.

Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły poprosiła  Zdzisławę  Karpińską,

wiceprzewodniczącą Rady Miasta Piły o odczytanie informacji w sprawie protokołu z IV sesji

Rady Miasta Piły.

Zdzisława  Karpińska,  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Piły odczytała  informację

w sprawie protokołu z IV sesji Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu

z IV sesji Rady Miasta Piły bez odczytania.

Głosowanie:
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Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Ad 2.

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy IV

a V sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 3.

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radna Wioletta Stalęga zapytała o 82. punkt sprawozdania.

Radna Maria Miler zapytała o następujące punkty sprawozdania: od 16. do 19., 65. i 73.

Radna zapytała, odnosząc się do punktów od 16. do 19., czy to nie na Gminie ciąży ustawowy

obowiązek  dostarczenia  lokalu  socjalnego  w  sytuacji  przekształcenia  lokalu  socjalnego

w lokal mieszkalny.

Radna  Wioletta  Stalęga powiedziała,  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnej  Miler,  że  na

posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta, której członkami są i radna Miler i radna

Stalęga, radna Stalęga zapytała o wszystkie punkty poruszone przez radną Miler i prezydent

Szewc udzielił odpowiedzi na pytania.

Radna Maria Miler powiedziała,  że jej  pytanie  dotyczyło  tego,  czy  Gmina nie  poniesie

straty w związku z przekwalifikowaniem i prezydent Szewc odpowiedział, że Gmina zyska.

Radna powiedziała, że nie pyta o treść wymienionych punktów - pyta radna o obszar, który

dotyczy przekwalifikowania mieszkania socjalnego w mieszkanie komunalne.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły, odpowiadając na pytania radnych powiedział m.in.,

że:

 odnośnie  do  pytania  radnej  Stalęgi  i  udziału  w  konferencji  „POLSKA  2050:

zeroemisyjny samorząd – Miasto Piła i subregion”, Prezydent powiedział, że od lat
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staramy  się  prowadzić  działania  zmierzające  do  ograniczenia  emisji  gazów

cieplarnianych.  Prezydent  powiedział,  że  jednym  z  ostatnich  pomysłów  jest

wykorzystanie  w  kontekście  transportu  miejskiego  i  ogrzewania  budynków  nowej

technologii  wykorzystującej  wodór  i  teraz  najważniejsze  jest,  by  po  rozmowach

z Urzędem Marszałkowskim stworzyć “wielkopolskie centrum badań nad rozwojem

technik wodorowych”.

 odnośnie do punktów od 16. do 19., dotyczących pozytywnego stanowiska w sprawie

przekwalifikowania  lokalu  socjalnego  na  lokal  mieszkalny,  prezydent  Głowski

powiedział,  że nie  było i  nie ma ustawowego obowiązku dostarczenia natychmiast

lokalu socjalnego w sytuacji  przekształcenia lokalu socjalnego w lokal mieszkalny.

Mamy, jako gmina, obowiązek dostarczania mieszkań socjalnych i z tego obowiązku

się wywiązujemy i mamy tych mieszkań dużo - dodał prezydent Głowski.

 odnosząc  się  do  65.  punktu  sprawozdania  i  udziału  w  spotkaniu  noworocznym

Konsula Generalnego RFN w Gdańsku, Prezydent powiedział, że to spotkanie wiąże

się z naszą stałą od lat współpracą, m.in. z Instytutem Goethego w zakresie nauczania

języków obcych.

 odnośnie do pytania dotyczącego 73. punktu sprawozdania i odstąpienia od naliczenia

opłaty adiacenckiej, prezydent Głowski powiedział, że każdy przypadek jest, jeśli jest

taka  możliwość,  dokładnie  badany  i  z  reguły,  wygląda  to  niestety  tak,  że  opłaty

adiacenckie  są  niższe  niż  koszty  ewentualnego  wykonania  operatu  szacunkowego

wykonywanego  w  ramach  przeprowadzania  postępowania.  Jeśli  mamy  wiedzę  na

temat  prawdopodobnych  kosztów  operatu  szacunkowego  i  środków,  które  są  do

pozyskania w ramach opłaty adiacenckiej, to możemy, kierując się interesem Gminy,

podjąć decyzję o odstąpieniu od naliczenia przedmiotowej opłaty.

 Prezydent  poruszył  także kwestię  gospodarki  odpadami  i  powiedział,  że  będziemy

promować segregację śmieci oraz ograniczać wywóz śmieci mieszanych.

 Prezydent przedstawił także najnowsze informacje dotyczące dróg S10 i S11.

Przewodnicząca  Maria  Kubica podziękowała  Prezydentowi  za  wyjaśnienia,  a  przede

wszystkim za informacje na temat drogi S11.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, że od kilkunastu lat trwają dyskusje dotyczące

dróg  nr  10  i  11  i,  jako  lekarz,  może  powiedzieć,  że  bardzo  ważne  jest  poprawienie
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bezpieczeństwa na drogach,  bo to  się  przełoży na mniejszą liczbę pacjentów na oddziale

ortopedycznym.  Radny  powiedział,  że  niektórzy  zastanawiają  się  nad  tym,  jaki  jest  sens

budowania stacji pogotowia lotniczego za co najmniej 8 mln zł - jeśli nie będzie wypadków,

to nie będą przywożeni do nas pacjenci. Radny Bystrzycki poprosił Prezydenta o przybliżenie

tematu.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że baza nie tylko powinna, ale i musi tutaj powstać.

Jeżeli spojrzymy na mapę kraju, zamieszczoną na stronie internetowej lotniczego pogotowia

ratunkowego,  to  jesteśmy  poza  kołami  wyznaczanymi  wokół  stacji,  na  terenie  których

stacjonują śmigłowce ratunkowe i czas dotarcia przekracza wszystkie standardy obowiązujące

w kontekście leczenia i pierwszej pomocy.

Radny Marek Toboła powiedział, odnosząc się do kwestii dróg S10 i S11, że biorąc pod

uwagę także komunikaty płynące z GDDKiA, rok 2019 będzie, po wszystkich zawirowaniach

w  tej  sprawie,  kluczowy  i  strategiczny  odnośnie  do  terminu  rozpoczęcia  inwestycji.

W  kwietniu  będziemy  mogli  sprawdzić,  czy  deklarowane  terminy  są  dotrzymywane

i  będziemy  mogli  myśleć,  także  poprzez  włączenie  w  sprawę  naszych  posłów,  nad

zabezpieczeniem na rok 2020 środków w budżecie państwa.

Ad 4.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Miasta Piły na lata 2019-2029 przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poinformował,

że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/46/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 5.
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Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2019  r.

przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Skarbnik  Gminy powiedziała,  że  na  wniosek  radnego  Mieczysława  Karpińskiego

uzasadnienie zostanie uzupełnione o adresy wymienionych przedszkoli i szkół.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poinformował,

że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że Skarbnik wspomniała o pozyskiwanych zwrotach

VAT-u i dodał, że jeśli byśmy policzyli kwoty z ostatnich lat, to były to miliony złotych, które

wróciły do naszej kasy.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  22  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/47/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 6.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie

długoterminowej pożyczki przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poinformował,

że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/48/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 7.
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Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości

oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  zreferowała

Grażyna Wierzbicka, dyrektor Miejskiego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej.

Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/49/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 8.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały w sprawie „Aktualizacji Planu

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Piła" przedstawiła Lidia Plewa, zastępca dyrektora

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  21  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/50/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 9.

Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie przyjęcia  Programu opieki  nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Piły w 2019 roku

przedstawiła  Lidia  Plewa,  zastępca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej

i Mieszkaniowej.
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Dyrektor Plewa zgłosiła  poprawki.  W rozdziale  14 w §17 zmieniony został  podpunkt  2,

w którym określona była kwota 35 tys. zł.  Nastąpił  podział  tych środków - 25 tys.  zł  na

pokrycie  kosztów  związanych  z  wykonaniem  zabiegów  sterylizacji,  kastracji

i elektronicznego znakowania zwierząt w gabinetach weterynaryjnych dowolnie wybranych

przez właścicieli zwierząt oraz 10 tys. zł na pokrycie kosztów związanych z wykonaniem

zabiegów sterylizacji, kastracji i elektronicznego znakowania zwierząt w Pilskim Schronisku

dla Zwierząt Sp. z o.o. Ta zmiana spowodowała również konieczność zmiany w rozdziale 12,

§15  -  punkt  4.  otrzymuje  brzmienie:  “Zabiegi  elektronicznego  znakowania  zwierząt

przeprowadzane będą nieodpłatnie w gabinecie weterynaryjnym w schronisku “Miluszków”.

W rozdziale 13,  §16 -  dotychczasowy punkt 5. otrzymuje brzmienie:  “Zabiegi sterylizacji

i  kastracji  zwierząt  przeprowadzane  będą  nieodpłatnie  w  gabinecie  weterynaryjnym

w  schronisku  “Miluszków”.  Dyrektor  powiedziała,  że  ukazał  się  nowy  publikator

i w podstawie prawnej jest Dz. U. z 2019 r., poz.122.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poinformował, że

komisja  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały,  wraz  ze  zgłoszonymi na  posiedzeniu  komisji

poprawkami, jednogłośnie pozytywnie.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała, że w rozdziale 1 programu jest napisane, że ilekroć

w uchwale  jest  mowa o  schronisku,  to  należy  przez  to  rozumieć  Pilskie  Schronisko  dla

Zwierząt Sp. z o.o. przy ul. Na Leszkowie w Pile. W rozdziale 12, punkcie 3 dodane zostały

po  poprawce  podpunkt  4  i  5.  W  podpunkcie  4  pojawia  się  określenie:  “w  schronisku

»Miluszków«”.  Radna  zapytała,  jak  brzmi  prawidłowa  i  pełna  nazwa  schroniska.  Radna

powiedziała, że jest też zapis: “Zabiegi elektronicznego znakowania zwierząt przeprowadzane

będą nieodpłatnie w gabinecie weterynaryjnym w schronisku »Miluszków«”. Radna zapytała,

jakie będą zasady nieodpłatnego wykonywania zabiegu. Radna Stalęga zapytała też, czy po

przeprowadzeniu zabiegu oznakowania zwierzęcia, to lekarz przeprowadzający zabieg będzie

przekazywał informację o tym, że zwierzę jest oznakowane i czy trafi ta informacja do jakiejś

bazy w Gminie.

Dyrektor  Plewa powiedziała,  że  schronisko  w  Pile  Na  Leszkowie  to  jest  to  samo,  co

schronisko  “Miluszków”  i  można  stosować  obydwie  nazwy.  Jeśli  chodzi  o  znakowanie

zwierząt,  to najpierw trzeba złożyć wniosek, potem jest  umowa i  zabieg.  Dyrektor Plewa

wyjaśniła,  że  zapis  w programie,  że  zabiegi  mogą się  odbywać w dowolnych gabinetach
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weterynaryjnych,  wynika  z  głosów  mieszkańców,  którzy  mówili,  że  w  przypadku  tych

zabiegów  bardzo  ważne  jest,  żeby  zwierzę  znało  gabinet  i  lekarza,  bo  to  wpływa  na

samopoczucie zwierzęcia. Zdajemy sobie też sprawę z tego, że niektórych mieszkańców nie

stać na wykonanie zabiegów i dlatego zapisaliśmy kwotę 10 tys. zł na zabiegi wykonywane

w schronisku, a zabiegi będą przeprowadzane aż do wyczerpania tej puli. Odnosząc się do

kwestii  elektronicznego  znakowania  zwierząt,  Dyrektor  powiedziała,  że  w umowie,  która

będzie zawierana na chipowanie zwierząt będzie zapis mówiący o tym, iż osoba, która będzie

przeprowadzać zabieg będzie zobowiązana do zgłoszenia do Urzędu Miasta  numeru i  ten

numer zostanie przekazany do schroniska, które będzie wprowadzać numery do bazy danych.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała, że nie jest dla niej oczywiste i jasne, że ktoś ma się

domyślać,  że  pilskie  schronisko  dla  zwierząt,  to  jest  to  samo  co  “Miluszków”.  Radna

poprosiła o interpretację prawną. Radna powiedziała, że nadal też nie wie, kto będzie miał

możliwość wykonania zabiegów za darmo.

Dyrektor Plewa powiedziała,  że każdy może skorzystać  z  oferty  bezpłatnego wykonania

zabiegu w schronisku i dodała, że mamy świadomość, że mieszkańcy dotychczas korzystali

z  gabinetów weterynaryjnych,  które  znali  oni  i  ich  zwierzak.  Zabiegi  będą  wykonywane

w schronisku do wyczerpania puli 10 tys. zł.

Przewodnicząca Maria Kubica powiedziała, że sprawa ta była omawiana na posiedzeniu

Komisji Spraw Społecznych i było powiedziane, że zabiegi będą wykonywane nieodpłatnie

do wyczerpania puli 10 tys. zł. Przewodnicząca poprosiła radcę prawnego o opinię na temat

zapisu nazwy schroniska.

Katarzyna  Paczyńska,  radca  prawny  w  Urzędzie  Miasta  Piły powiedziała,  że  należy

zostawić zapis i układ, który został zaproponowany w projekcie uchwały. Nie powinniśmy

dopisywać  nazwy  “Miluszków”,  tylko  posługiwać  się  słowniczkiem  zamieszczonym  na

początku projektu uchwały.

Przewodnicząca  Maria  Kubica powiedziała,  że,  jak  rozumie,  należy  wykreślić  nazwę

“Miluszków”.
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych powiedział, że cały czas używaliśmy nazwy

Pilskie Schronisko dla Zwierząt Sp. z o.o. i taka nazwa powinna zostać. Odnosząc się do

bezpłatnych  zabiegów,  radny  powiedział,  że  10  tys.  zł,  to  jest  kwota  wystarczająca  na

przeprowadzenie 18 zabiegów.

Radny  Marek  Toboła powiedział,  że  powinniśmy  zadbać  o  to,  by  komunikat  płynący

z podjętej przez Radę uchwały był jasny i czytelny. Radny powiedział, że jeśli, jak mówił

radny Bystrzycki,  środków wystarczy  dla  18 osób,  to  osoba,  która  będzie np.  20.  będzie

zawiedziona,  że  dla  niej  nie  wystarczyło  środków.  Radny  powiedział,  że  brakuje  mu

w projekcie uchwały zapisu o limicie.

Radna  Kama  Frąckowska-Pilarska powiedziała,  że  to  ona  złożyła  wniosek  w  sprawie

bezpłatnie wykonywanych w schronisku zabiegów. Radna powiedziała, że kwota 10 tys. zł,

biorąc pod uwagę fakt, że ceny za wykonanie zabiegów są w schronisku niższe, wystarczy na

zabiegi u 60 zwierząt. Radna Frąckowska-Pilarska powiedział, że nie sądzi, żeby zmienione

zapisy  spowodowały,  iż  cała  Piła  postanowi  wykonywać  zabiegi  u  swoich  zwierząt

w schronisku.  Zaproponowana zmiana miała  być ukłonem w kierunku ludzi,  którzy mają

zwierzęta i nie stać ich na wykonanie wymienionych w dokumencie zabiegów.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych powiedział, że podejmujemy różne działania,

które mają zapobiegać bezdomności zwierząt.

Radna Wioletta  Stalęga powiedziała,  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnej  Frąckowskiej-

Pilarskiej, że nie chodzi o to, by blokować pomoc dla potrzebujących wsparcia. Radna dodała,

że chodzi tylko o nieczytelność zapisów. Radna dodała, że zabieg wykastrowania swojego

kota przeprowadziła w wybranym przez siebie gabinecie weterynaryjnym i dodała, że nawet

nie wiedziała, że taki zabieg można wykonać nieodpłatnie w naszym schronisku.

Radna Kama Frąckowska-Pilarska powiedziała, że zapisy dotyczące bezpłatnych zabiegów

są proponowane po raz pierwszy. Dotychczas nie było to możliwe, bo w schronisku nie było

gabinetu weterynaryjnego. Odnosząc się do kwestii mieszkańców, którzy nie będą wiedzieli,

czy  mogą  bezpłatnie  wykonać  zabieg,  radna  powiedziała,  że  wystarczy  zadzwonić  do

schroniska i zapytać.
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Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że temat jest dokładnie wyjaśniony i wszystko jest

zapisane w projekcie uchwały.

Przewodnicząca  Maria  Kubica podziękowała  radnemu  Szutkowskiemu  za  cenny  głos

i dodała, że sprawa była dokładnie omówiona na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych.

Radny Marek Toboła powiedział,  że  zgadza się  z  argumentami,  ale  chce  podkreślić  jak

ważne jest to, by z tej sali wychodziły maksymalnie dobre uchwały. Radny powiedział, że

zgłasza  formalny  wniosek,  by  w  paragrafie,  który  dotyczy  bezpłatnie  wykonywanych

zabiegów wpisać punkt mówiący o limicie, do którego wykonywane będą zabiegi.

Dyrektor Lidia Plewa powiedziała,  że zasada  limitu  dotyczy także  pozostałych środków

zapisanych w programie na zabiegi - i tak było też w ubiegłych latach. Dyrektor powiedziała,

że nie może zagwarantować, że wpisana kwota 25 tys. zł będzie wystarczająca na zabiegi,

które zechcą przeprowadzić mieszkańcy. W tym roku sytuacja jest taka sama, tylko mamy

podział środków na 25 tys. zł i 10 tys. zł. Dyrektor Plewa dodała, że w ubiegłym roku zostały

pieniądze, które zarezerwowaliśmy na ten cel.

Radny  Włodzimierz  Bystrzycki powiedział,  że  przychyla  się  do  głosu  radnego

Szutkowskiego i zaproponował przegłosowanie uchwały w przedstawionej formie.

Dyrektor Plewa powiedziała, że konsultowała się z radcami prawnymi i chce podkreślić, że

w projekcie uchwały wszystko jest napisane: “Na 2019 rok zabezpieczono w budżecie Miasta

Piły środki finansowe w wysokości itd.”.

Przewodnicząca Maria Kubica poprosiła radnego Tobołę o sprecyzowanie wniosku, który

radny zgłosił.

Radny Marek Toboła powiedział, że wnioskuje, by rozdziale 12 dodać punkt precyzujący

wysokość środków, które Gmina przeznaczy na pokrycie kosztów nieodpłatnego wykonania

zabiegów.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły powiedziała, że ogłasza przerwę.
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Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły wznowiła obrady.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych powiedział,  że

zgłasza wniosek, by Rada przegłosowała projekt uchwały zgłoszony w pierwotnej formie,

z uwzględnieniem poprawki dotyczącej uaktualnienia podstawy prawnej, bez rozbicia 35 tys.

zł na zabiegi.

Radny  Tomasz  Słoboda powiedział,  że  wnioskuje  za  przegłosowaniem  dokumentu

w pierwotnie zgłoszonej formie.

Przewodnicząca Maria Kubica zarządziła głosowanie ws. wniosku złożonego przez radnego

Bystrzyckiego.

Głosowanie ws. wniosku zgłoszonego przez radnego Bystrzyckiego:

Radni przyjęli wniosek 21 głosami “za”, przy 1 głosie “wstrzymującym się”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  22  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/51/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 10.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  i  dzierżawy  przedstawiła  Joanna  Nosek,

zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Radna Maria Miler powiedziała, że ma wątpliwości dotyczące załącznika nr 6 - dzierżawa

pod uprawę warzyw, 50 m², jest wygospodarowane z działki przeznaczonej pod budownictwo

jednorodzinne, wielkości 600 m². Radna poprosiła o wyjaśnienie.

Dyrektor  Nosek powiedziała,  że  taki  kształt  został  wygospodarowany  na  wniosek

dzierżawcy. Dyrektor wyjaśniła, że w tej chwili teren ten nie jest skomunikowany i do czasu

aktualnego  zagospodarowania  zgodnie  z  planem  miejscowym  istnieje  możliwość

przeznaczenia tego terenu pod uprawę warzyw, z możliwością wypowiedzenia umowy.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  22  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/52/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 11.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów przedstawiła  Joanna

Nosek, zastępca dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  22  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/53/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 12.

Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie ustalenia  wysokości  opłaty za  pobyt  osoby

przyjętej  do  Działu  Opieki  nad  Osobami  Nietrzeźwymi  Ośrodka  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile przedstawiła  Ewa Hołubiec, dyrektor

Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile.
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Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poinformował, że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Mieczysław Karpiński poprosił Dyrektor o wyjaśnienie, co powoduje takie a nie inne

koszty pobytu jednej osoby w placówce.

Dyrektor  Hołubiec odpowiedziała,  że  wynika  to  z  zapisów  ustawy  o  wychowaniu

w trzeźwości - art. 42, który określa, że koszt pobytu związany jest z kosztami bieżącymi

w odniesieniu  do  liczby pacjentów.  Koszty  są  duże  -  dodała  dyrektor  Hołubiec  -  bo  nas

obowiązuje też m.in. rozporządzenie ministra zdrowia dotyczące struktury zatrudnienia oraz

wyposażenia placówki.

Radny Kazimierz  Sulima zapytał,  czy  są,  a  jeśli  tak,  to  w jakiej  wysokości,  zaległości

w płatnościach za pobyt na oddziale.

Dyrektor Hołubiec odpowiedziała, że ponad 3 tys. osób przybywa do nas rocznie, poziom

odpłatności wynosi 30%, 35%. Nie wszyscy płacą, bo gdyby wszyscy płacili, to kwota 309 zł

w zupełności by wystarczyła. Nie może być tak, że my mamy zaległości - dodała Dyrektor -

pewne kwoty są egzekwowane w ciągu 5 lat, zgodnie z procedurami administracyjnymi.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  22  głosami  “za” –  uchwała  nr  V/54/19  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 13.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr X/148/15 Rady Miasta Piły z dnia

25 sierpnia 2015 r. w sprawie przystąpienia Gminy Piła do Stowarzyszenia Lokalna Grupa

Działania  “Krajna  nad  Notecią”  przedstawił  Bartosz  Mirowski,  kierownik  Biura

Prezydenta.

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu panu Ireneuszowi Krupce.
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Pan Ireneusz Krupka podziękował za  zgłoszenie jego kandydatury  i  powiedział,  że  jest

członkiem  Stowarzyszeniu  Lokalna  Grupa  Działania  “Krajna  nad  Notecią”  i  uczestniczy

w pracach stowarzyszenia od momentu powstania w 2007 roku.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 17 głosami “za”, przy 5 głosach “wstrzymujących się” – uchwała

nr V/55/19 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 14.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Radna Maria Miler powiedziała, że na ostatniej sesji złożyła interpelację w sprawie operatu

szacunkowego dotyczącego schroniska dla zwierząt, chodziło o nakłady jakie Gmina musi

ponieść  w związku z przejęciem schroniska.  Radna powiedziała,  że  zaskoczyła ją  kwota,

prawie 2 milionów zł, które Gmina musi zapłacić byłemu właścicielowi schroniska. Radna

Miler powiedziała, że dzisiaj się dowiaduje, że właściwie wszystkie klatki są do wymiany, że

spalarnia  jest  nadal  w dyspozycji  byłego właściciela.  Radna  powiedziała,  że  słyszy  takie

głosy,  że dla  byłego właściciela  powinny być zarzuty  od prokuratora,  a  nie  2 miliony zł

z naszego budżetu.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, odnosząc się do kremacji zwierząt, że obecny

na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych doktor Bogucki powiedział,  że zawarł umowę

z panem Stokłosą i kremacja odbywa się w zakładzie w Śmiłowie.

Radna Magdalena Pabich powiedziała, że chodzi też o to, że obok schroniska są cmentarz

oraz  spalarnia,  które  pozostają  we  władaniu  pana  Jażdżewskiego.  Radna  powiedziała,  że

z dokumentów, którymi dysponuje wynika, że ten pan płaci tylko około 650 zł dzierżawy za

teren, który przygotowało Miasto. Będziemy wywozić nasze zwierzęta do utylizacji do innego

zakładu, kiedy mamy taką możliwość u siebie, a pozyskane środki mogłyby być dochodem

dla naszego schroniska.  Radna Pabich powiedziała,  że także jest  zbulwersowana kwotami

przedstawionymi w operacie szacunkowym, wyceną schroniska. Radna powiedziała, że to nie

jest  prawda,  że  tam  było  pięknie  i  dodała,  że  była  w  tym  schronisku,  była  też  Beata
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Dudzińska, zastępca prezydenta. Radna powiedziała, że tam jest wszystko do remontu. Radna

Pabich dodała, że ma zdjęcia dokumentujące to, jak wyglądało schronisko latem. 56 kojców

bez zadaszenia zostało wycenionych na 116 tys. zł, a to się nadaje tylko do rozbiórki. Radna

powiedziała, że do wymiany są budy, ściany i zapytała, za co zapłaciliśmy tak dużo.

Beata  Dudzińska,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły powiedziała,  że  operat  został

sporządzony przez biegłego. Prezydent powiedziała, że była latem w schronisku i widziała,

jak wyglądało i to była jedna z przyczyn decyzji Miasta o przejęciu schroniska. W tej chwili

jesteśmy w fazie organizacji i mamy świadomość wszystkich deficytów oraz ewentualnych

inwestycji, które muszą być podjęte. Prezydent powiedziała, że ponieważ była w schronisku,

to także widziała w jakim stanie są niektóre kojce, choć nie wszystkie. Prezydent Dudzińska

dodała,  że  nie  może  się  wypowiadać  na  temat  pozostałej  infrastruktury,  bo  od  tego  są

specjaliści. Prezydent dodała, że powinniśmy dać nowym zarządzającym trochę czasu.

Radna Magdalena Pabich powiedziała, że rozumie, że teraz inwestujemy i remontujemy

oraz dodała, że chodzi jej o to, że nie wie, za co zapłaciliśmy tak duże pieniądze. Radna

powiedziała,  że  na  kolejną  sesję  przyniesie  zdjęcia  pokazujące,  jak  wyglądały  kojce

w schronisku latem.

Radna Maria Miler powiedziała, że nie rozumie decyzji władz Miasta, które zgodziły się na

zwrot nakładów w wysokości prawie 2 mln zł wiedząc, jaki jest stan rzeczywisty - o czym

powiedziała  prezydent  Dudzińska,  która  potwierdziła,  że  tam  była  i  że  wszystko  jest

zniszczone.  Radna dodała,  że  zastanawia  ją  też  kwestia  sieci  wodno-kanalizacyjnej  -  jest

podana kwota około 250, 300 tys. zł,  które były zarządzający schroniskiem zainwestował.

Radna  Miler  powiedziała,  że  chciałaby wiedzieć,  czy  pan Jażdżewski  ma dowody na  to.

Radna powiedziała,  że  chciałaby wiedzieć,  czy Gmina robiła  operat  sprawdzający.  Radna

Miler powiedziała, że trzeba tę sprawę dokładnie zbadać i dodała, że w takiej sytuacji można

pomyśleć o zawiadomieniu prokuratury o możliwości popełnienia przestępstwa.

Prezydent  Beata  Dudzińska powiedziała,  że  nie  powiedziała  tego,  co  przytoczyła  radna

Miler. Prezydent powiedziała, że mówiła tylko, że Miasto miało podstawy do tego, by przejąć

schronisko i wielokrotnie o tym rozmawialiśmy. Prezydent dodała, że nie był robiony operat

sprawdzający operat, bo uznaliśmy, że operat szacunkowy został sporządzony przez osobę do

tego przygotowaną i kompetentną. Odnosząc się do kwestii zgłoszenia sprawy do prokuratury,
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prezydent Dudzińska powiedziała, że jeśli radna Miler ma podstawy, to są od tego właściwe

służby, a ta sala nie jest właściwym miejscem, żeby kogoś oczerniać.

Radna Gabriela  Milska powiedziała,  że  w  imieniu  mieszkańców osiedla  Staszyce  chce

zapytać, czy możliwe jest utworzenie linii autobusowej obsługującej prawostronne “dołki”.

Radna  powiedziała,  że  chce  też  podziękować  za  uprzątnięcie  pozostałości  po  remoncie

schodów, o co radna prosiła w zgłoszonej przez siebie interpelacji. Radna dodała, że cały czas

stoi lampa, o której radna pisała w swojej interpelacji, choć, jak zauważyła radna, niektóre

z lamp stojących w tej okolicy są odkopane, więc pewnie i ta sprawa zostanie załatwiona.

Ad 15.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że chce się zwrócić do obecnego na sali Komendanta

Straży Miejskiej. Radny powiedział, że chce poruszyć 3 kwestie.

 Radny  powiedział,  że  chce  zaapelować  o  bardziej  skuteczne  egzekwowanie

obowiązku sprzątania po swoich czworonogach.

 Radny  powiedział,  że  prosi  także  o  zwrócenie  uwagi  na  nasilające  się  zjawisko

malowania różnych bohomazów na ścianach.

 Radny  poruszył  także  kwestię  samochodów  porzuconych  na  parkingach  i  czasem

stojących na parkingach od lat.

Radny  Sławomir  Wegner powiedział,  odnosząc  się  do  pierwszej  z  poruszonych  przez

radnego Szutkowskiego kwestii, że trzeba sprzątać po psach, ale wciąż brakuje specjalnych

pojemników, do których można wrzucać zebrane nieczystości.

Radna Magdalena Pabich powiedziała, że pojemników na śmieci brakuje też przy Zalewie

Koszyckim.

Radny Tomasz Słoboda powiedział, że na większości pilskich osiedli brakuje pojemników

na śmieci.
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Radna Maria Miler powiedziała, że na ostatniej sesji Prezydent informował, że przypadki

drobnych remontów można zgłaszać bezpośrednio do Straży Miejskiej. Radna zgłosiła taką

sprawę kilka dni temu telefonicznie i po kilku dniach sprawa została załatwiona, co bardzo

radną ucieszyło.

Wojciech Nosek, komendant Straży Miejskiej w Pile powiedział, odnosząc się do kwestii

poruszonych przez radnego Szutkowskiego, że w 2012 roku rozpoczęły się akcje związane

z  pojemnikami  na  psie  odchody.  Problem  polega  na  tym,  że  nikt  nie  chce  kupować

specjalnych pojemników i  często  można sie  spotkać  z  ogłoszeniami  zwracającymi  się  do

mieszkańców o wyprowadzanie psów, poza teren wspólnoty.  Jeśli  jakaś wspólnota zakupi

specjalne  pojemniki  to  jedno,  ale  trzeba  też  zapłacić  za  opróżnianie  tych  pojemników.

Problem nie jest związany tylko z pieniędzmi. Problem polega na tym, że trudno jest złapać

kogoś na gorącym uczynku - powiedział Komendant - i dodał, że najważniejsza jest edukacja.

Odnosząc się do zbyt małej liczby pojemników, komendant Nosek powiedział, że jeśli każda

wspólnota zakupiłaby po jednym pojemniku, to w zupełności by to wystarczyło. Odnosząc się

do  sprawy  malowania  na  ścianach,  Komendant  powiedział,  że  kamery  monitoringu

miejskiego rejestrują każdy przypadek niszczenia i w kilku sytuacjach udało się dzięki temu

ująć sprawców. To jest też sprawa edukacji i czasu. Odnosząc się do sprawy porzuconych na

parkingach samochodów, komendant Nosek powiedział, że każdy porzucony wrak jest czyjąś

własnością. W momencie zlokalizowania porzuconego samochodu rozpoczyna się procedura,

która  może wydawać się  z  zewnątrz  prosta,  ale  taka nie  jest.  Pan X,  który figuruje  jako

właściciel pojazdu otrzymuje od Straży Miejskiej zapytanie i pan X odpowiada np. po dwóch

miesiącach,  że 9 lat  temu sprzedał  ten  pojazd i  na dowód tego przedstawia  odpowiednie

dokumenty. Szukamy człowieka, który kupił samochód od pana X, a pan Y po jakimś czasie

przysyła odpowiedź, że sprzedał samochód 8 lat temu. Komendant powiedział, że udało się

dotrzeć  do  ósmego  właściciela  pojazdu,  a  żaden  z  nich  nie  przerejestrował  samochodu.

Komendant  powiedział,  że  dysponuje  dokumentacjami  i  zaprasza  zainteresowanych  do

zapoznania się z tymi dokumentami. Komendant Nosek dodał, że zwiezienie porzuconego

samochodu, to jest koszt około 500 zł i przetrzymanie przez pół roku na parkingu, to jest

koszt około 8 tys. zł. Komendant dodał, że w tej chwili prowadzone są 22 sprawy związane

z tym tematem.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  rozumie  utrudnienia,  ale  prosi  o  więcej

zaangażowania.
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Radna Maria  Miler powiedziała,  że  już  czwarty  miesiąc  jest  członkiem Komisji  Skarg,

Wniosków  i  Petycji  i  dodała,  że  do  dzisiaj  nie  odbyło  się  ani  jedno  posiedzenie

przedmiotowej  komisji.  Nie  było  nawet  posiedzenia,  na  którym  by  wybrano  choćby

wiceprzewodniczącego tej  komisji,  więc można powiedzieć,  że ta  komisja  jeszcze się  nie

ukonstytuowała. Fakty są takie, że skarga jest, wniosek jest, a posiedzenia komisji nie było.

Radna  Miler  podkreśliła,  że  zgodnie  z  zapisami  prawa,  zgłoszonymi  sprawami  powinna

zajmować się cała komisja.

Radna  Wioletta  Stalęga,  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji

powiedziała, że wydawało się jej, że sprawa jest jasna, ale w związku z głosem radnej Miler

należy coś wyjaśnić. Komisja - powiedziała radna Stalęga - działa zgodnie z zapisami Statutu.

Na ostatnim posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powiadomiłam radną Miler -

powiedziała radna Stalęga - że jeśli nie ma wiedzy, to ja jej przygotuję wszystkie materiały

wynikające  ze  Statutu  i  ustawy.  Radna  Stalęga  powiedziała,  że  dzisiaj  przekazała  te

dokumenty radnej Miler. Także dzisiaj przed południem otrzymaliśmy oficjalnie stanowisko

zwrotne  na  złożony  wniosek  i  radna  Stalęga  chciała  za  chwilę  z  pozostałymi  członkami

komisji uzgodnić termin spotkania. Radna Stalęga powiedziała, że wpłynęła też skarga i jest

ona procedowana zgodnie z obowiązującymi zasadami. Radna Wioletta Stalęga powiedziała,

że nie zgadza się z opinią przedstawioną przez radną Miler.

Radna Maria Miler powiedziała, że w Statucie jest wyraźnie napisane, że Komisja Skarg,

Wniosków  i  Petycji  rozpatruje  wstępnie  przekazane  przez  jej  przewodniczącego  skargi,

wnioski i petycje. W zapisach nie ma mowy o tym, że jedna z osób podejmuje decyzje.

Przewodnicząca Rady powiedziała,  że te sprawy można było załatwić podczas rozmowy

w Urzędzie  Miasta.  Przewodnicząca  powiedziała,  że  na  sali  jest  obecna  Joanna  Rychlik-

Łukasiewicz, dyrektor Muzeum Stanisława Staszica w Pile i poprosiła Dyrektor o zabranie

głosu.

Joanna Rychlik-Łukasiewicz, dyrektor Muzeum Stanisława Staszica w Pile przedstawiła

swoją sylwetkę oraz zaprosiła wszystkich do wizyty w muzeum.

Pan Mieczysław Bindek zabrał głos i przekazał ważne, jego zdaniem kwestie. (do protokołu

dołączone jest pismo przedłożone przez pana Bindka)
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Ad 16.

Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły powiedziała,  że  w  imieniu  swoim  oraz  Prezydenta

Miasta Piły zaprasza do udziału w uroczystej sesji Rady Miasta Piły z okazji dnia miasta,

która  odbędzie  się  4  marca,  w  najbliższy  poniedziałek,  o  godz.  12.00  w  Miejskiej  Sali

Koncertowej. 3 marca, w niedzielę, o godz. 11.00 w Kościele pw. Świętej Rodziny w Pile

odbędzie się Msza Św. w intencji Piły i jej mieszkańców.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady

Miasta Piły zakończyła obrady V sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Maria Kubica
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